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Nie będzie prywatyzacji gminnej Słu
w Kalwarii Zebrzydowskiej

 

 
 

Oświadczenie Burmistrza
 
 Nieprawdziwe są informacje rozpowszechniane na terenie naszej gminy, które sugeruj
że Burmistrz Miasta zamierza sprywatyzowa
Leńczach i Przytkowicach. Osoby, które rozgłaszaj
wprowadzają mieszkańców w błą
Zdrowia w Leńczach i Przytkowicach pozostaj
przez samorząd Gminy Kalwaria Zebrzydowska.
 Na Sesji Rady Miejskiej w dniu 4 czerw
będzie mojej zgody na prywatyzacj
kondycji finansowej. Jako Burmistrz zwróciłem si
Ośrodków Zdrowia, a w szczególno
specjalistyczny sprzęt medyczny.
 Wystąpiłem do Rady Miejskiej z inicjatyw
bezpieczeństwo zdrowotne mieszka
 
 
Kalwaria Zebrzydowska, czerwiec
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Burmistrz Miasta zamierza sprywatyzować Ośrodki Zdrowia w Kalwarii Zebrzydowskiej, 
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Pozdrowienie z Watykanu 
 
W ślad za przekazanym Jego Świątobliwości 
Papieżowi Franciszkowi darem, w postaci 
pamiątkowego ornatu, który został przekazany 
w Watykanie przez przedstawicieli duchowieństwa 
i lokalnego samorządu w dniu kanonizacji Jana 
Pawła II i Jana XXIII - 27 kwietnia 2014 r., na ręce 
Burmistrza Miasta zostało przesłane podziękowanie 
z Sekretariatu Stanu i zapewnienie o modlitwie Ojca 
Świętego w intencji mieszkańców naszej gminy. 
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Burmistrz broni Gminnych O środków Zdrowia 
Burmistrz Zbigniew Stradomski zapowiedział, 
że wystąpi do Radnych z wnioskiem o doposażenie 
ośrodków zdrowia w Leńczach i Przytkowicach, 
a w kolejnej perspektywie w Kalwarii 
Zebrzydowskiej. Pieniądze mają pomóc między 
innymi w zakupie nowych aparatów rentgenowskich 
i innego niezbędnego sprzętu. Zdaniem burmistrza, 
Samodzielny Publiczny ZOZ, w którym leczą się 
pacjenci z całej gminy, musi być lepiej doposażony. 
To pozwoli skutecznie konkurować na wolnym rynku 
z innymi podmiotami prywatnymi. „…Nasza 
przychodnia jest rentowna, dlatego powinniśmy 
zrobić wszystko, aby rozszerzyć ofertę świadczeń 
publicznej opieki zdrowotnej w gminie…”- 
powiedział burmistrz na Sesji Rady Miejskiej. Ma też 
nadzieję, że wokół jego pomysłu uda mu się 
zbudować większość w Radzie. Kierownik SP ZOZ 
w Kalwarii - Grzegorz Pasternak w dniu 4 czerwca 
br. poinformował Radnych o działalności przychodni 
oraz bieżących problemach związanych 
z kontraktowaniem usług stomatologicznych z NFZ. 
Zaznaczył, że obecna sytuacja finansowa placówki 
jest dobra, a zapewnienie świadczeń medycznych 
stabilne. Zwrócił jednak uwagę na fakt, iż potrzebuje 
dodatkowych pieniędzy na zakup nowego sprzętu 
medycznego. Z taką prośbą zwrócił się pismem do 

Burmistrza Miasta. Prywatna konkurencja nie śpi, 
samorządowy ZOZ bez pomocy gminy może zacząć 
tracić swoją pozycję i nie udźwignie rosnącej 
konkurencji. Kierownik SPZOZ Grzegorz Pasternak 
poinformował, że funduszy wystarcza na bieżącą 
działalność. 
W dyskusji na ten temat Radny Henryk Jaglarz 
zgłosił wniosek, aby SPZOZ zakupił sobie sprzęt 
z własnych pieniędzy. Jednocześnie część Radnych 
chce przeznaczyć aż 100 tys. złotych na budowę 
szpitala w Wadowicach. Zwolennikiem takiego 
pomysłu jest m.in. Przewodniczący Rady – Pan 
Tadeusz Wilk. Burmistrz Zbigniew Stradomski, 
przestrzegał przed takim sposobem myślenia 
mówiąc: „…Dlaczego mamy dotować szpital 
w Wadowicach, który prowadzony jest przez inny 
samorząd, jednocześnie zapominając o potrzebach 
naszych przychodni. Wpierw rozwiążmy własne 
problemy, tutaj na miejscu w Kalwarii 
Zebrzydowskiej, Leńczach i Przytkowicach, a potem 
zajmiemy się uzdrawianiem służby zdrowia w innych 
miastach…”. „…Dopóki jestem burmistrzem, nie 
będzie zgody na prywatyzację służby zdrowia”. 
Burmistrz skierował do Rady stanowisko o woli 
samorządu nieprywatyzowania ośrodków zdrowia, 
zapowiedział także przekazanie projektów uchwał 
o wsparciu finansowym SPZOZ w naszej gminie. 

 
Propozycja Burmistrza uwzględniająca wnioski z Komisji Rady: 

Stanowisko Rady Miejskiej w Kalwarii Zebrzydowskiej 
z dnia 26 czerwca 2014 r. w sprawie: woli utrzymania dotychczasowej formy organizacyjno-prawnej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kalwarii Zebrzydowskiej. 
 
Na podstawie § 26 ust. 1 Statutu Gminy Kalwaria Zebrzydowska, stanowiącego załącznik do Uchwały 
Rady Miejskiej w Kalwarii Zebrzydowskiej z dnia 27 czerwca 2013r. Nr XXXII/285/2013 w zw. z art. 7 
ust. 1 pkt 5 i art.18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2013 r., 
poz. 594 z późn. zm.), Rada Miejska w Kalwarii Zebrzydowskiej przyjmuje następujące stanowisko: 
§1. 1. W trosce o bezpieczeństwo zdrowotne wszystkich mieszkańców Gminy Kalwaria Zebrzydowska, 
ich powszechny dostęp do służby zdrowia, Rada Miejska w Kalwarii Zebrzydowskiej wyraża wolę 
zachowania dotychczasowej formy organizacyjno-prawnej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Kalwarii Zebrzydowskiej. 
2. Zobowiązuje się kierownictwo SPZOZ w Kalwarii Zebrzydowskiej do podjęcia wszelkich możliwych, 
skutecznych starań zmierzających do zapewnienia pełnej opieki medycznej mieszkańcom miasta i gminy 
Kalwaria Zebrzydowska. 
§2. Stanowisko wchodzi w życie z dniem przyjęcia.
  
Kierownik SPZOZ zaproponował poszerzenie oferty usług medycznych o otwarcie nowych specjalistycznych 
poradni: otolaryngologii, neurologii, diabetologii, kardiologii, endokrynologii, chirurgii ogólnej oraz pracowni 
RTG. Taka zmiana zapisu w statucie SPZOZ, której początkowo Radni opozycyjni byli przeciwni, a którą 
ostatecznie uchwaliła Rada Miejska w dniu 26 czerwca br., umożliwi to rozwój i konkurencyjność naszej 
przychodni, a także ułatwi pozyskanie nowych kontraktów. Budynek Ośrodka Zdrowia w Kalwarii jest 
dostosowany do potrzeb utworzenia pracowni RTG, jednak na zakup sprzętu w kwocie ok. 500 tys. zł potrzeba 
pomocy ze środków samorządu. Burmistrz chciałby takie działania podjąć jeszcze w bieżącym roku, natomiast 
Rada Miejska wnioskuje, aby środki na doposażenie SPZOZ zapisać dopiero w budżecie na rok 2015. W związku 
z ostatnio popełnionymi zaniedbaniami Kierownika Ośrodka w zakresie kontraktowania usług medycznych, 
Burmistrz Miasta podjął decyzję o przeprowadzeniu audytu. Ogłosi także konkurs na stanowisko tej placówki. Jest 
jeszcze jedna szansa pozyskania kontraktu na stomatologię, a administracja tej placówki musi wywiązać się z tego 
zadania. 
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Terminarz letnich półkolonii w roku 2014 
Kalwaria Zebrzydowska 30.06-11.07.2014 
Brody 30.06-11.07.2014 
Przytkowice 30.06-11.07.2014 
Zebrzydowice 30.06-11.07.2014 
Barwałd Górny 30.06-11.07.2014 
Barwałd Średni 30.06-11.07.2014 
Leńcze 30.06-11.07.2014 
Stanisław Dolny Kępki 30.06-11.07.2014 
Zarzyce Wielkie 18.08-29.08.2014 
Stanisław Dolny 18.08-29.08.2014 

Z letniego wypoczynku zorganizowanego w szkołach 
skorzysta około 300 dzieci za łączną kwotę 70 
tys. zł. Na prośbę różnych organizacji Urząd Miasta 
dofinansował także wakacyjny wypoczynek dla:  
ZHP, PKS „Św. Józef”,  Wspólnoty ”Małych 
Przyjaciół Św. Franciszka”,  Franciszkańskiej 
Młodzieży Oazowej, Wolontariatu oraz organizację 
imprez sportowych na „Orliku” w Kalwarii 
Zebrzydowskiej. 
   
Stypendia naukowe 2014 

 
 
W dniu 25 czerwca odbyła się uroczysta Gala 
Edukacyjna, podsumowująca rok szkolny 2013/14. 
Zadedykowana była uczniom szkół samorządowych, 
którzy otrzymali nagrody za szczególne osiągnięcia 
w nauce i wysokie wyniki sportowe, artystyczne 
i inne. Corocznie rośnie liczba nagrodzonych. 
W bieżącym roku wręczono nagrody dla 255 
uczniów szkół podstawowych i gimnazjalnych. Tytuł 
Najlepszego Ucznia Gminy Kalwaria 
Zebrzydowska w roku szkolnym 2013/14 otrzymał 
Jan Zajda uczeń klasy II Gimnazjum w ZS nr 2 
w Brodach, który został laureatem Małopolskiego 
Konkursu Historycznego, finalistą Małopolskiego 
Konkursu Geograficznego oraz finalistą 
Małopolskiego Konkursu Biblijnego. Burmistrz 
Miasta ufundował dla niego dodatkową nagrodę 
w postaci 7-dniowego wyjazdu do Hameln. 
Szczególnie docenieni zostali laureaci i finaliści  
konkursów przedmiotowych oraz innych 
prestiżowych konkursów i zawodów, którzy 
jednocześnie osiągnęli wysokie wyniki w nauce, 
a jest ich w br. 20. Wszystkim uczniom gratulujemy 
wyników edukacyjnych, a nauczycielom dziękujemy 
za pracę i trud włożony w osiągnięcie tych sukcesów. 

Gratulacje dla młodych strażaków z Przytkowic 
Szczególne gratulacje składamy młodym 
strażakom z Przytkowic, drużynie, która odniosła 
sukces w gminnych młodzieżowych zawodach 
drużyn pożarniczych a następnie zajęła I miejsce 
na  szczeblu powiatowym oraz I miejsce 
w zawodach wojewódzkich i zakwalifikowała się 
do zawodów ogólnopolskich. 
 
Docenienie naszych młodych sportowców 
 

 
 
Aktywność sportowa młodzieży gminnej obfituje 
licznymi sukcesami w zawodach i turniejach 
sportowych na szczeblu wojewódzkim, krajowym 
i międzynarodowym. Dlatego też burmistrz Miasta 
wystąpił do Rady Miejskiej z projektem uchwały, 
ustanowienia po raz pierwszy stypendiów 
sportowych dla wybitnie uzdolnionych młodych 
sportowców z naszej gminy, którzy uzyskują 
wysokie wyniki we współzawodnictwie krajowym 
i międzynarodowym. 
 
Jedenasta premiera Zespołu Teatralnego 
"Na Przekór" z Zespołu Szkół Nr 3 w Przytko-
wicach 
"Królewna Śnieżka i siedmiu krasnoludków" 
w reżyserii i adaptacji scenicznej Jarosława Szweca - 
zachwyciła licznie zgromadzoną w CKSiT widownię. 
Ta inscenizacja była dla najmłodszych mieszkańców 
naszej gminy wspaniałym upominkiem z okazji Dnia 
Dziecka. 
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Pieniądze unijne pozwoliły zrobić więcej 
 
Gminie Kalwaria Zebrzydowska, w obecnej kadencji 
samorządu, udało się pozyskać prawie 11 milionów 
złotych ze środków unijnych (bez 2014 roku). 
Pieniądze zasiliły budżet i posłużyły do 
zrealizowania wielu inwestycji.  
Dzięki temu udało się wybudować: place zabaw, 
„Orliki”, lodowisko, przeprowadzić termo-
modernizację szkół, przebudowę pawilonu 
„Kalwarianka”, „Filkówka”, przeprowadzić remonty 
w budynkach OSP, poprawić stan dróg dojazdowych 
do gruntów rolniczych, zrobić chodniki przy drogach 
powiatowych, dofinansować budowę sali 
gimnastycznej w Przytkowicach i hali sportowej 
w Kalwarii Zebrzydowskiej, a także pozyskać środki  
na naukę pływania i zajęcia na „Orlikach”.   
Zrealizowano programy edukacyjne i opiekuńcze: 
„Od bariery po sukces”, „Możesz więcej”, „Pomóż 
sobie”. Przebudowano część gminnych dróg 
i chodników. W tej kadencji gmina zainwestowała 
przede wszystkim w rozwój obiektów rekreacyjno - 
sportowych. Powstało wiele nowych miejsc do 
rekreacji oraz 8 nowoczesnych placów zabaw dla 
dzieci, do których tego roku dojdą kolejne 2 (obecnie 
w trakcie budowy). Ponadto tego roku z dużą pomocą 
środków unijnych, we wszystkich sołectwach gmina 
realizuje program budowy placów rekreacyjnych 
z urządzeniami fitness. Jednocześnie w Kalwarii 
Zebrzydowskiej ma powstać okazały plac rekreacji 
dla dzieci i młodzieży. 
Warto dodać, że Gmina Kalwaria jest jedyną 
w powiecie realizującą tak szeroki plan inwestycyjny, 
związany z poprawą obiektów sportowych 
i rekreacyjnych, z których mogą korzystać wszyscy 
mieszkańcy. 
 
Miasto będzie miało nowoczesną halę 
sportową 
 
Powstająca obecnie przy Zespole Szkół nr 1 
w Kalwarii Zebrzydowskiej, pełnowymiarowa hala 
sportowa to efekt wieloletnich starań mieszkańców. 
Rada uchwaliła, a burmistrz Zbigniew Stradomski 
podjął decyzję, że wybuduje mieszkańcom halę 
jeszcze w tej kadencji i słowa zamierza dotrzymać. 
Hala ma być ukończona w połowie października. 
„Prace postępują zgodnie z harmonogramem i bez 
niespodzianek. Wszystko zmierza ku szczęśliwemu 
zakończeniu. Już wkrótce Kalwaria zyska nowy 
obiekt, z którego ucieszą się mieszkańcy: młodzi 
i starsi, którzy chcą uprawiać sport. Będziemy mieć 
bardzo nowoczesny budynek – zapowiada Zbigniew 
Stradomski. 
Nowa hala ma przede wszystkim służyć szkole, ale 
gmina planuje, że będzie również dostępna 
miejscowym klubom prowadzącym zajęcia dla dzieci 
i młodzieży oraz będzie miejscem ciekawych imprez 
sportowych. 

Obiekt ma duże możliwości. Pełnowymiarowe 
boisko o wymiarach pola gry 40x20m, które można 
podzielić kurtynami na 3 części, umożliwiając 
prowadzenie zajęć dla kilku klas jednocześnie. 
Trybuny zabezpieczają miejsca na 300 osób. 
Powstanie też ściana wspinaczkowa, a także 
siłownia. Tak nowoczesnego obiektu sportowego nie 
ma żadna inna gmina w powiecie. Budowa kosztuje 
samorząd ok. 5,3 mln zł. Inwestycję wykonuje 
Zakład Remontowo Budowlany Marian Sikora 
z Nowego Targu. Firma ma doświadczenie 
w stawianiu tego typu obiektów. 
 

 
 
Przygotowania do nowego roku szkolnego 
2014/15 
 
Rośnie liczna uczniów w szkołach samorządowych 
w Gminie Kalwaria Zebrzydowska, to dobrze wróży 
na przyszłość. Nowy rok szkolny rozpocznie 
w w naszej gminie ok. 2077 uczniów, w tym 
w szkołach podstawowych 1299, w gminazjach 684, 
w szkole muzycznej 94 dzieci.  Zaspakajane są 
potrzeby w zakresie edukacji przedszkolnej. 
Do oddziałów przedszkolnych będzie uczęszczało 
278 dzieci, a 188 do przedszkoli samorządowych.  
Już kolejny rok w gminie zapewniemy stabilność 
pracy naszym nauczycielom.  
W nowym roku będziemy kontynuować dobrą ofertę 
zajęć pozalekcyjnych, dofinansowanych ze środków 
samorządu. Są w niej zajęcia sportowe SKS, zajęcia 
artystyczne (teatr, chór), zajęcia komputerowe, 
działalność Młodzieżowej Orkiestry Dętej 
w Barwałdzie Górnym, gimnastyka korekcyjna 
i inne. Z budżetu gminy dopłacamy coraz mniej do 
zadań finansowanych z subwencji oświatowej. 
W 2014 r. zaplanowano w tym obszarze wydatki na 
poziomie 19.808.963,00 zł, do czego gmina dopłaci 
około 817 tys. zł. Natomiast zadaniem własnym 
Gminy nadal pozostaje finansowanie oddziałów 
przedszkolnych tzw „zerówek”, przedszkoli 
samorządowych, dowóz uczniów oraz dotowanie 
przedszkoli niepublicznych. 
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Szkoła Muzyczna po roku działalności 

Koncert uczniów Szkoły Muzycznej I stopnia 
w Kalwarii Zebrzydowskiej z okazji Dnia Matki 
w dniu 25 maja br. w kalwaryjskim sanktuarium był 
wielkim wydarzeniem artystycznym w naszym 
mieście. Uczniowie tej szkoły po niespełna roku 
nauki zaprezentowali wyjątkowo wysoki poziom. 
Prezentowano utwory wykonywane na różnych 
instrumentach indywidualnie, w duetach, kwartetach 
i kwintetach. Słuchaczy zachwycił swym wspaniałym 
debiutem chór szkolny. 
 

 
 
O przyjęcie do Szkoły Muzycznej w bieżącym roku 
rywalizowało 80 uczniów. Pan Zbigniew Czarniak – 
dyrektor szkoły, podkreśla bardzo wysoki poziom 
umiejętności i talenty dzieci. Ostatecznie komisja 
zakwalifikowała 16 uczniów do cyklu dziecięcego 
(6-letniego) oraz 23 uczniów do cyklu 
młodzieżowego. 1 września 2014 r. w szkole będzie 
działać razem  6 oddziałów (klas pierwszych 
i drugich) w których edukację muzyczną pobierać 
będzie 94 uczniów. Podkreślić również należy, że jest 
to szkoła, w której przychody są wyższe niż koszty 
utrzymania. 
 
Powstał katalog opisujący kapliczki i krzy że 
przydrożne 

Dziękujemy harcerzom ze Stanisławia Dolnego 
i Leńcz, sołtysom, osobom opiekującym się 
kapliczkami i wszystkim którzy włączyli się 
w realizację projektu „Kapliczki, krzyże i figury 
przydrożne Ziemi Kalwaryjskiej”. Projekt został 
zrealizowany przez Urząd Miasta dzięki wsparciu 
funduszy unijnych. Naszym zamysłem jest ukazanie 
bogatego dziedzictwa Ziemi Kalwaryjskiej poprzez 
usystematyzowany opis wybranych kapliczek, figur 
i krzyży przydrożnych.  
Promocja projektu miała miejsce 14 czerwca br. 
w Centrum Kultury w Kalwarii Zebrzydowskiej. 
Przedsięwzięcie uświetniła swym koncertem Miejska 
Orkiestra Dęta z Kalwarii Zebrzydowskiej.  
 

 
 

 
 
 
”Gotowanie łączy pokolenia” – warsztaty 
kulinarne w Leńczach 

Warsztaty kulinarne dla dzieci zorganizowane 
w remizie OSP w Leńczach cieszyły się ogromnym 
zainteresowaniem przyszłych szefów kuchni. 
 

 
 
Ten świetny pomysł jest kolejnym sukcesem 
młodych redaktorek gazetki „Świat dookoła nas” 
Karoliny i Emilii Kowalskich z Leńcz, którym 
gratulujemy kreatywności i  przedsiębiorczości. 
W przygotowaniu i przeprowadzeniu tego 
przedsięwzięcia przyszły z pomocą panie z Koła 
Gospodyń w Leńczach na czele z Panią Grażyną 
Grochal. Patronat nad imprezą objął Burmistrz 
Zbigniew Stradomski oraz Dyrektor Biblioteki 
Publicznej Pani Bogusława Moskała. Strażakom 
z Leńcz dziękujemy za udostępnienie pomieszczeń. 
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Rozwiązany problem wysypiska budzi nadal 
duże emocje 

W obecnej kadencji samorządu wydatki na inwestycje 
w gminie Kalwaria Zebrzydowska zdominowała pilna 
sprawa rekultywacji wysypiska śmieci, które przez lata 
funkcjonowało w gminie bez stosownych zezwoleń 
i wymaganych zabezpieczeń dla degradacji terenu 
z powodu składowania tutaj odpadów.  
Przez lata w wyniku błędnej polityki poprzednich władz 
gminy, związanej z ochroną środowiska, wyrzucano 
tutaj śmieci do dwóch wielkich niezabezpieczonych 
dołów. Obowiązujące od początku XXI wieku przepisy 
ochrony środowiska zabraniają takich praktyk. 
W efekcie konsekwencje mylnych decyzji poprzednich 
władz samorządowych ponoszą wszyscy mieszkańcy, 
bowiem nielegalne wysypisko stało się powodem 
naliczania wysokich opłat przez Urząd Marszałkowski 
dla naszej gminy. 
Jedną z pierwszych rzeczy, jakich podjął się nowy 
Burmistrz Kalwarii Zebrzydowskiej, było 
doprowadzenie sprawy wysypiska do porządku. Mimo 
iż składowisko zostało formalnie zamknięte, gminie 
groziło dalsze naliczanie tzw. „kar” za jego 
użytkowanie.  
Oczyszczenie terenu i rekultywacja zniszczonego 
obszaru to wymóg, który gmina musiała spełnić, by 
władze wojewódzkie w przyszłości nie naliczały już 
wysokich opłat dla Kalwarii Zebrzydowskiej. Zbigniew 
Stradomski doprowadził prace do szczęśliwego końca. 
Opłaty podwyższone były naliczone (10 mln zł), 
a zostały przez Marszałka Województwa 
Małopolskiego zmniejszonego do ok. 400 tys. zł (opłata 
do I kwartału 2007). Niestety nie jest to ostatnia opłata, 
którą gmina będzie musiała ponieść z tytułu 
nielegalnego składowania odpadów na dzikim 
wysypisku śmieci. Na rekultywację wysypiska śmieci 
w Zebrzydowicach - Bieńkowicach gmina wydała 
dokładnie 2 677 074,81 zł.  Na ten cel w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Krakowie gmina zaciągnęła pożyczkę około 1,900 
mln zł. Dzięki temu pracami rekultywacyjnymi udało 
się objąć całe wysypisko znajdujące się na obszarze 4,2 
hektarów. Przetarg na wykonanie prac wygrała firma 
ABM SOLID z Tarnowa.  
Mimo wielu trudności natury technicznej w 2012 r. 
udało się zrealizować inwestycję w całości. Należy 
podkreślić, że była to jedyna taka inwestycja w ochronę 
środowiska w powiecie wadowickim i powiatach 
Małopolski Zachodniej.  
W 2013 roku Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie wskazał 
obiekt realizowany przez Gminę Kalwaria 
Zebrzydowska – Rekultywacja dzikiego składowiska 
odpadów komunalnych w Zebrzydowicach-
Bieńkowicach, jako najciekawszą modernizację roku  
w województwie. Kontrola NIK przeprowadzona 
w 2013 r. zakończyła się protokołem bez zastrzeżeń. 
Niestety koszty monitorowania i „obsługi” zamkniętego 
już wysypiska, które rocznie liczyć można 
w dziesiątkach tysięcy złotych, musimy ponosić przez 
co najmniej 30 lat! 

Jak to było z zapłatą za „Orlik” w Kalwarii 
Zebrzydowskiej? 

W grudniu 2010 r. inwestycja nie została wykonana 
zgodnie z planem. Działania Burmistrza 
Stradomskiego umożliwiły uratowanie jej 
dofinansowania w wysokości: 330 tys. zł z Urzędu 
Marszałkowskiego oraz 500 tys. zł z Ministerstwa 
Sportu i Turystyki w Warszawie. Za nieterminową 
realizację inwestycji na wykonawcę – Media Stadion 
-zostały nałożone i wyegzekwowane kary umowne. 
W 2014 roku okazało się, że Kalwaria Zebrzydowska 
musiała oddać firmie będącej podwykonawcą  
193 tys. zł - za prace przy budowie „Orlika” 
z poprzedniej kadencji samorządu. W związku z tym 
Rada Miejska w Kalwarii Zebrzydowskiej przyjęła 
uchwałę o zabezpieczeniu pieniędzy w budżecie 
gminy na okoliczność wypłaty zaległych należności 
dla firmy ROBMAR – Marcin Cach z Tomic.  
Należność ta powstała w wyniku braku rozliczenia 
prac wykonanych przez firmę ROBMAR jako 
podwykonawcy tej inwestycji, realizowanej dla 
gminy przez spółkę Media Stadion w 2010 roku 
(czyli poprzedniej kadencji samorządu). 
Zgodnie z podpisaną umową 28 lipca 2010 przez 
burmistrza Augustyna Ormantego ze spółką Media 
Stadion Gmina Kalwaria Zebrzydowska była jej 
gwarantem jako inwestor. Po zakończonej 
i rozliczonej inwestycji okazało się, że wykonawca 
Media Stadion nie zapłacił swojemu podwykonawcy 
ROBMAR należności. Podwykonawca wystąpił 
z wezwaniem zapłaty jednocześnie do Media Stadion 
oraz Gminy Kalwaria Zebrzydowska jako gwaranta 
umowy podpisanej w lipcu 2010 roku. Przez ostatnie 
dwa lata toczył się proces w Sądzie Okręgowym 
w Krakowie z powództwa firmy ROBMAR Marcin 
Cach, który domagał się na swoją rzecz solidarnie 
zapłaty wraz z ustawowymi odsetkami od pozwanych 
Media Stadion SP. z o.o. w Szczecinie oraz Gminy. 
Prawomocnym wyrokiem Sądu Apelacyjnego 
w Krakowie z 19 grudnia 2013 r roszczenie 
podwykonawcy inwestycji budowy Orlika zostało 
uznane. Firma ROMBAR zwróciła się w lutym do 
gminy Kalwaria Zebrzydowska o zapłatę 193 tys. 
złotych. Na tę kwotę składają się należności za 
wykonane prace wraz z odsetkami. Jednocześnie  
Zbigniew Stradomski na Sesji Rady szczegółowo 
przedstawił radnym przebieg procesu cywilnego wraz 
z pełnym uzasadnieniem Sądu Apelacyjnego. Nadal 
jest możliwość odzyskania tych pieniędzy. 
Zabezpieczając interes Gminy, wraz 
z wypłaceniem podwykonawcy inwestycji 
zaległości, Gmina nabyła roszczenie w stosunku 
do firmy Media Stadion o zwrot wypłaconych 
środków. W razie bezskutecznej ich egzekucji od 
tej spółki, można będzie dochodzić swych praw od 
członków zarządu firmy, którzy odpowiadaj ą 
w tym zakresie osobiście, całym swym majątkiem. 
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„Szkoła w ruchu” 

Zespół Szkół nr 7 w Barwałdzie Średnim jako jeden 
z pierwszych  w powiecie wadowickim otrzymał 
tytuł „Szkoły w Ruchu” oraz „Przedszkola w ruchu”, 
uczestnicząc w organizowanej przez MEN akcji, 
której celem jest promowanie aktywności fizycznej 
i zdrowego trybu życia wśród dzieci i młodzieży. 
 

 
 
Dzieci i młodzież w CKSiT 

Zespół „Migotki”  liczy 32 dzieci w wieku 5 - 9 lat, 
które razem rozwijają swoją pasję taneczną.  Od 
września 2013 r. zespół tańczy w nowym składzie, 
pod opieką Pani Karoliny Moskal-Flaga. W trakcie 
zajęć dzieci  uczą się  podstaw baletu oraz 
przygotowują układy taneczne, które zaprezentowały 
na tegorocznych Dniach Kalwarii.  
 

 
 

Migotkom gratulujemy kolejnego sukcesu – 
zakwalifikowania się do finału Festiwalu Tańca 

„Złote Sznurowadło 2014” w Libiążu. 
Nasi młodzi mieszkańcy mogą także skorzystać 
z oferty aktywności ruchowej w „Zespole 
cheerleaderek” oraz w „Tańcu nowoczesnym dla 
dzieci i młodzieży”. Zajęcia „Zespołu cheerleaderek” 
odbywają się raz w tygodniu, po 1,5 godziny. Dzieci 
uczą się podstaw tańca współczesnego, pop, 
przygotowują układy choreograficzne łączące taniec 
z elementami gimnastyki. Instruktorem zespołu jest 
Pan Miłosz Kościelny. Zajęcia z Tańca 
nowoczesnego dla dzieci i młodzieży odbywają się 
w środy, raz w tygodniu. W trakcie zajęć uczestnicy 

tworzą chorografię z takich stylów, jak między 
innymi hip-hop, pop, taniec towarzyski, taniec 
współczesny z elementami  gimnastyki. Instruktorem 
zespołu jest także Miłosz Kościelny. Próbkę 
umiejętności wszystkich naszych wymienionych 
wyżej zespołów zobaczyliśmy 22 czerwca w czasie 
Dni Kalwarii Zebrzydowskiej. 
 
Aktywność Biblioteki Publicznej w Kalwarii 

Burmistrz Miasta Zbigniew Stradomski objął 
honorowym patronatem projekt „Rodzice i małe 
dzieci w bibliotece”, który b ędzie realizowany 
w Bibliotece Publicznej w Kalwarii 
Zebrzydowskiej w okresie od 24 czerwca do 26 
lipca 2014 r. To wakacyjna oferta skierowana do 
rodziców i dzieci w wieku 2-4 lat. Na sześciu 
sobotnich wspólnych spotkaniach rodzice będą mieli 
okazję w ciekawy i twórczy sposób spędzić czas ze 
swoimi dziećmi. Biblioteka proponuje w tym czasie 
kontakt ze specjalistami: logopedą, fizjoterapeutą 
i ortopedą. Uruchomiona zostanie także biblioteczka 
dla najmłodszych czyli innowacyjna wypożyczalnia 
książek i zabawek dla dzieci w wieku do 6 lat. Takie 
działanie biblioteki jest możliwe dzięki otrzymanej 
dotacji w wys. 4,5 tys. zł i środkom własnym.  
 
Nowa inicjatywa młodzieży - GPS Kalwaria 

GPS jest skrótem od Giovanni Paolo Secondo (z wł. 
Jan Paweł II). Ideą GPS jest realizacja oddolnych 
inicjatyw - szczególnie tych, które wypływają ze 
strony młodzieży. Grupy GPS mają charakter 
ponadreligijny, opierają się na autorytecie 
Jana Pawła II, który nawoływał, by młodzież 
przejmowała inicjatywę w działaniu, nie czekając na 
innych. Taka grupa powstała również w Kalwarii 
Zebrzydowskiej. 

 
 
Ci młodzi Kalwarianie w czasie kanonizacji Jana 
Pawła II dali gościnny koncert we włoskim 
miasteczku Paliano. Efektem tej współpracy była 
wizyta Włochów w Kalwarii Zebrzydowskiej. Tego 
dnia GPS wraz z Radą Młodzieży zorganizowali 
turniej piłki nożnej oraz pokaz samochodowy na 
placu targowym w Kalwarii Zebrzydowskiej. Są już 
plany dalszej współpracy, które omawiano 
z ks. Marcinem Schmidtem - pomysłodawcą 
inicjatywy GPS i Burmistrzem Miasta. 
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Pieniądze na administrację 

Wśród miast powiatu wadowickiego Kalwaria 
Zebrzydowska wyda w skali całego roku 2014 
najmniej pieniędzy na administrację z budżetu gminy 
- wynika z raportu przygotowanego przez 
Małopolską Kronikę Beskidzką.  
Tygodnik podsumował w maju tegoroczne wydatki 
na administrację wśród gmin powiatu wadowickiego.  
Warto zwrócić uwagę na informacje dotyczące 
wydatków trzech porównywalnych gmin powiatu, 
czyli gmin miejskich. 
W Andrychowie wydatki na administrację 
samorządową wynoszą w sumie 7,74 mln zł w skali 
roku, w Urzędzie Miasta w Wadowicach jest  5,84 
mln zł.  
Tymczasem, jak podaje gazeta, w Kalwarii 
Zebrzydowskiej jest 4 mln zł w skali całego roku. 
Potentatami w wydawaniu pieniędzy na biurokrację 
są głównie starostwa. „Liderem” jest starostwo 
wadowickie, które wyda w tym roku na utrzymanie 
urzędu powiatowego ponad 11,5 mln zł – pisze 
Małopolska Kronika Beskidzka  w swoim raporcie 
pt. „Ile zapłacisz za urząd” dotyczącym wydatków na 
administrację w samorządach.   

(źródło danych: Małopolska Kronika Beskidzka) 
 
Pozyskiwanie Środków Zewnętrznych przez 
Urząd Miasta 

W bieżącej kadencji, do 2013 roku Gmina Kalwaria 
Zebrzydowska pozyskała dodatkowe środki 
finansowe z zewnątrz na łączną kwotę prawie 
11.000.000,00 zł. Pozwoliło to na wykonanie wielu 
gminnych inwestycji. Kolejne pieniądze wpłyną do 
budżetu gminy w 2014 roku. Pomimo, iż dobiega 
końca okres finansowania środkami unijnymi  
(obejmujący lata 2007- 2013) Urząd Miasta 
w dalszym ciągu skutecznie pozyskuje fundusze na 
dofinansowanie różnego rodzaju nowych zadań. 
Obecnie staramy się o dofinansowanie  modernizacji 
LKS „Stanisławianka”, oraz na kompleksowy remont 
tzw. „Agronomówki” w Leńczach. Chcemy także 
pozystać pieniądze na tzw. małe projekty  
aby realizować m.in. imprezy dla najmłodszych. 
Potrzebna jest także promocja na terenie Kalwarii 
„Bursztynowego szlaku” oraz  naszych produktów 
lokalnych. 

 
 
Największym projektem realizowanym prez 
samorząd w latach 2014-2015 (poprzez MGOPS) 
jest „Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na 

terenie Gminy Kalwaria Zebrzydowska”. 
Całkowita wartość projektu to kwota 
1.197.890,00 zł. Projekt finansowany jest w 100% 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, 
natomiast gmina ponosi koszty jego obsługi.  
Pomoc dla mieszkańców z terenu Gminy Kalwaria 
Zebrzydowska polegać będzie na bezpłatnym 
przekazaniu (zakwalifikowanym do programu 60 
gospodarstwom domowym) po jednym komputerze 
wraz z oprogramowaniem i szerokopasmowym 
dostępem do Internetu. Obowiązkiem będzie 
uczestnictwo w szkoleniach. Ponadto 14 szkół 
i placówek w gminie zostanie wysposażone łącznie 
w 80 sztuk komputerów wraz z dostępem do 
Internetu. Z tych miejsc zorganizowanych w szkołach 
i placówkach będzie korzystać młodzież oraz 
mieszkańcy na zasadach określonych w projekcie. 
 
Nowa strategia rozwoju Gminy 

1 lipca br. rozpoczęła się budowa nowej Strategii 
Rozwoju Miasta i Gminy Kalwaria Zebrzydowska 
na lata 2014-2020 r. Nasze plany i potrzeby zapisane 
w strategii muszą być spójne z celami zawartymi 
w dokumentach opracowanych na  szczeblu 
Małopolski i kraju. Strategia pozwoli w kolejnych 
latach pozyskać dla gminy nowe zewnętrzne środki 
na kolejne inwestycje. 
Do wykonania tego zadania Burmistrz powołał 
zespół roboczy – tzw. konwent strategiczny. Zostali 
do niego zaproszeni przedstawiciele wielu środowisk 
w naszej gminie. Od lipca do września br. będą 
uczestniczyć w warsztatach i dyskutować na temat  
strategii gminy. Całość zadania winna być wykonana 
do końca października br.  
 
Laureaci gminnych konkursów uhonorowani 

 
 
W naszej gminie od kilku lat organizowane są 
cyklicznie konkursy: ortograficzny, ekologiczny 
i matematyczny. 22 maja 2014 r. Burmistrz Zbigniew 
Stradomski wręczył nagrody laureatom. 
Uroczystość uświetniły występy dzieci z Zespołu 
Szkół nr 1 z Kalwarii Zebrzydowskiej i dziewczynki 
z kółka tanecznego "Skaczące fasolki". 
Nagrodzonym składamy serdecznie gratulacje. 
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Wychowanie w duchu odpowiedzialności 

W dniach 5-7 wrzesnia br. w Ośrodku 
Wypoczynkowo-Rekolekcyjnym w Zakrzowie dla 
ok. 100 młodych uczestników przeprowadzone 
zostanie specjalistyczne szkolenie w zakresie 
udzielania pierwszej pomocy. Warsztaty łączą w 
sobie zarówno naukę jak i rozrywkę. Akcja 
skierowana jest do najaktywniejszej młodzieży 
szkolnej w wieku od 13 do 16 lat, także działajacej 
w stowarzyszeniach i organizacjach na terenie naszej 
gminy. Udział w warsztatach będzie formą nagrody. 
Na ten cel Urząd Miasta pozyskał środki w ramach 
unijnego projektu. Kwota dofinansowania to ponad 
12 tys. zł. Taka integracja młodzieży, poprzez 
uczenie metod bezpiecznego zachowania oraz 
techniki udzielania pierwszej pomocy, to dobry 
pomysł na wychowanie w duchu  odpowiedzialności. 
 
XVII Dni Papieskie w Kalwarii 
Zebrzydowskiej dobiegły końca 
 
Jesteśmy na półmetku realizacji programu 
uroczystości upamiętniających kanonizację Jana 
Pawła II, przygotowanego na 2014 rok.  Ciekawe 
spotkania, rajdy, koncerty, konkursy, wernisaże, 
akademie, wystawy i uroczystości z udziałem 
najmłodszych mieszkańców, to tylko część planu, 
który podsumowany zostanie w październiku. 
Realizowany od lutego br. program dostarczył wielu 
miłych przeżyć wykonawcom i uczestnikom. 
Tegoroczne XVII Dni Papieskie w Kalwarii 
Zebrzydowskiej podsumowane zostały Koncertem 
Laureatów w Auli Wyższego Seminarium 
Duchownego oo. Bernardynów. 
 

 
 
W dwutygodniowych zmaganiach sportowych, 
przeglądach: poezji, literackich, wokalnych, a także 
konkursach i innych atrakcjach wzięło udział ok. 
1500 uczestników z terenu Małopolski. Składamy  
serdecznie podziękowanie członkom Parafialnego 
Klubu Sportowego „Św. Józef” i wszystkim innym 
osobom, które włączyły się w to dzieło budowania 
żywego pomnika św. Jana Pawła II. 
  
 

Podziękowali Kardynałowi Dziwiszowi 
za honorowy patronat 
 
Delegacja PKS „Św. Józef” wraz z Burmistrzem 
Miasta przekazała w dniu 13 czerwca br. na ręce 
Księdza Kardynała Stanisława Dziwisza 
podziękowanie za objęcie patronatem XVII Dni 
Papieskich w Kalwarii Zebrzydowskiej. 
„W imieniu własnym oraz mieszkańców Gminy 
Kalwaria Zebrzydowska, składam Jego Ekscelencji 
serdeczne podziękowanie za objęcie honorowym 
patronatem XVII Dni Papieskich, zorganizowanych 
w dniach 18 - 31 maja br. we współpracy z lokalnym 
samorządem przez Parafialny Klub Sportowy „Św. 
Józef” w Kalwarii Zebrzydowskiej. 
To cykliczne przedsięwzięcie tworzy piękną kartę 
w historii naszego miasta i gminy. Tego roku wzięło 
w nim udział ok. 1500 uczestników. 
XVII Dni Papieskie zapisały się jako wyjątkowe 
wydarzenie w opracowanym przez samorząd 
wspólnie z Kościołem, programie uroczystości 
upamiętniających Rok Kanonizacji Jana Pawła II 
i Jana XXIII. 
Dziękując Jego Ekscelencji, pragnę podkreślić, że 
owocem działalności naszego Parafialnego Klubu 
Sportowego jest wychowywanie kolejnych pokoleń 
dzieci i młodzieży poprzez sport w duchu wartości 
głoszonych przez św. Jana Pawła II.” 

Burmistrz Miasta 
Zbigniew Stradomski 

 
Szkółka tenisa ziemnego wystartowała 
19 maja br.  
Pierwszy okres nauki 3 miesięcy (od połowy maja do 
połowy sierpnia) jest darmowy dla pierwszych 16 
osób dzięki dofinansowaniu zadania przez Gminę 
Kalwaria Zebrzydowska. Organizatorzy planują 
zorganizowanie dodatkowych zajęć grupowych 
(treningów gry rekreacyjnej w tenisa) w tygodniu 
zarówno dla dzieci, młodzieży jak i dorosłych lub też 
pojedynczych lekcji indywidualnych. 
Oferta skierowana jest do dzieci i młodzieży uczącej 
się (chłopców i dziewcząt) w wieku od 6-14 lat oraz 
15-21 lat. Szkółka składa się z cyklu szkoleniowego 
obejmującego naukę podstaw techniki gry w tenisa 
ziemnego zgodnie z zasadami międzynarodowego 
programu szkoleniowego - Tenis 10 (ten). Na  
początku uczestnicy nauczą się prawidłowej techniki 
uderzeń, poruszania się i zachowywania na korcie. 
Następny etap to doskonalenie nabytych 
umiejętności. Szkółka dla młodych ludzi to także 
nauka zdrowego współzawodnictwa i rywalizacji. 
Zajęcia będą odbywać się popołudniami od 
poniedziałku do piątku. 
Zajęcia grupowe trwają półtorej godziny (4-6 
osobowe grupy). Cykl zajęć szkółki zaplanowany jest 
od maja do września 2014 r. 
 
 



 

www.kalwaria-zebrzydowska.pl 

„Polska Biega” – Leńcze 2014 
14 czerwca 2014 roku był dla Uczniowskiego Klubu 
Sportowego „OLIMP” w Leńczach dniem rocznic 
i wydarzeń. Klub obchodził dziesięciolecie swojej 
działalności oraz 5. rocznicę uczestnictwa 
w ogólnopolskiej akcji „Polska Biega”. Te dwie 
rocznice to czas podsumowań i refleksji – przekazuje 
Prezes Zarządu Pani Anna Chromy. 
Klub prowadzi zajęcia z tenisa stołowego i piłki 
nożnej, cyklicznie organizuje zawody sportowe, 
a najważniejsze z nich to akcja „Polska Biega”. 
W tegorocznym biegu udział wzięło 136 osób w 5 
kategoriach wiekowych. Wszyscy uczestnicy 
otrzymali pamiątkowe medale i dyplomy. Wzięli 
także udział w losowaniu nagród ufundowanych 
przez Burmistrza Miasta i innych sponsorów. 
Ostatnią bardzo cenną inicjatywą Klubu jest 
zachęcenie do gry w piłkę nożną maluchów, którzy 
odnoszą już pierwsze sukcesy. 

 

 
Podsumowano międzyszkolną rywalizację 
sportową w Gminie 
 

Na podium stanęły trzy szkoły: 
W kategorii Szkoły Podstawowe: 

I miejsce – SP Przytkowice 
II miejsce – SP Zebrzydowice 
III miejsce – SP Brody 

 
W kategorii gimnazja: 

I miejsce - Gimnazjum nr 3 w Przytkowicach 
II miejsce – Gimnazjum nr 6 w Leńczach 
III miejsce – Gimnazjum nr 1 w Kalwarii Z. 

   

„Dzień Dziecka” i „Bieguś Kalwaryjski” 
W niedzielne popołudnie, 1 czerwca z okazji Dnia 
Dziecka, Centrum Kultury Sportu i Turystyki 
przygotowało dla małych i dużych dzieci wiele 
atrakcji. O godz. 14:00 rozpoczął się dobrze znany 
już mieszkańcom Kalwarii „Bieguś Kalwaryjski”. 
W tym roku odbyła się jego piąta edycja. Impreza  
wciąż cieszy się dużym powodzeniem, o czym 
świadczy liczba uczestników – ponad 120 osób.  

Najwięcej emocji wzbudził oczywiście „bieg 
mamuś”, który dostarczył wszystkim nieza-
pomnianych wrażeń. 

 
Zwieńczeniem zmagań sportowych był bieg na 
koronnym dystansie 800 m, o tytuł „Biegusia 
Kalwaryjskiego”, który w tym roku zdobył Krzysztof 
Studnicki. 
 
W bieżącej kadencji systematycznie remontujemy 

szkoły i placówki 
Rok Remonty w szkołach  

(bez inwestycji) 
2010 410.990,88 
2011 713.369,68 
2012 1.295343,24 
2013 246.230,44 

Kolejne remonty zaplanowane w 2014 r. obejmują 
przede wszystkim podniesienie estetyki sanitariatów 
szkolnych oraz utworzenie nowych świetlic 
środowiskowych (w Zarzycach Wielkich 
i Stanisławiu Dolnym Dolanach). 
 
Informacja o prowadzonych pracach drogowych 
Ruszyły prace społecznie użyteczne, zaplanowane na 
okres od 1 czerwca do 30 listopada br.  
Po przeprowadzonych negocjacjach wyłoniono 
koordynatora, którym został P. Józef Kucharski. 
Sukcesywnie wykonywane są zadania, wnioskowane 
przez sołtysów poszczególnych sołectw 
i przewodniczących zarządów osiedli.  
Wykonywane są remonty  dróg na terenie Gminy. 
Dotacja otrzymana ze środków Województwa 
Małopolskiego, w wysokości 67.500,00 zł, została 
przeznaczona na remonty dróg dojazdowych do 
gruntów rolnych: 
• Droga rolnicza „Góralka” w miejscowości Barwałd 
Średni, 
• Droga rolnicza „Koński cmentarz” w miejscowości 
Brody, 
• Droga rolnicza „od Olesia do Gawronów” 
w miejscowości Leńcze.  
Na terenie całej Gminy, zakończono koszenie 
poboczy (pierwszy z dwóch etapów). 
Trwają także prace związane z udrożnianiem rowów 
przydrożnych.  
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WAKACJE 2014 

WAKACYJNA OFERTA GMINY KALWARIA 
ZEBRZYDOWSKA DLA DZIECI I MŁODZIE ŻY 

 
 
Półkolonie w szkołach 
Już po raz czwarty zapraszamy dzieci i młodzież z 
terenu Gminy Kalwaria Zebrzydowska do 
skorzystania z bogatej propozycji przygotowanej na 
wakacje 2014. Tego roku w okresie lipca i sierpnia w 
szkołach będą zorganizowane dwutygodniowe 
półkolonie, ogółem z wypoczynku skorzysta około 
300 dzieci, na ten cel zabezpieczono 70 tys. zł. 
We wszystkich dziesięciu szkołach samorządowych 
uczestnikami wypoczynku zaopiekują się nauczyciele 
zapewniając im bezpieczne i ciekawe spędzenie 
wakacji. Czas zaplanowany na wypoczynek jest 
pełen atrakcji, a wśród nich: wycieczki, wyjazdy na 
basen i do kina. 
 

Wakacje w świetlicach środowiskowych 
Bogatą ofertę wakacyjną dla około 100 wychowanków 
przygotowały również gminne świetlice środowiskowe. 
Dzieci spędzą czas na zajęciach rekreacyjno-
sportowych. Zaplanowano wycieczki do Dobczyc 
i Krakowa – będą to niezwykłe podróże w świat pełen 
tajemnic, przygód, nauki i wybornej zabawy. Na 
zakończenie wspólnych wakacji, jak co roku kolorowa 
ciuchcia zabierze dzieci w podróż po gminie Stryszów 
i po Kalwarii.  Na górze Żarek przy ognisku i pieczonej 
kiełbasce przewidziano podsumowanie wspólnie 
spędzonego czasu. 
Zapraszamy na „ORLIK” 
Ofertę imprez sportowych przygotowali animatorzy 
obsługujący „Orlika” w Kalwarii Zebrzydowskiej.


